
Mondelinge vragen 

Onderwerp: Samenwerking tussen gemeente en Plangroep

Gisteren hebben we in de landelijke pers vernomen dat er meerdere gemeenten in Nederland zijn 
die de samenwerking met Plangroep, een van de grootste commerciële schuldhulpverleners van 
Nederland, beëindigt. De aanleiding hiervoor is een onderzoek van De Groene Amsterdammer en 
onderzoeksbureau Investico waaruit blijkt dat Plangroep al jaren kampt met vertragingen, 
onbetaalde rekeningen een schuldberg waardoor zij cliënten met schulden niet goed kunnen helpen. 
Daardoor raken deze kwetsbare mensen nog verder in de financiële ellende.

Het artikel is hier te lezen: https://www.groene.nl/artikel/

De PvdA-fractie vindt dit nieuws zeer treurig en zorglijk. We willen graag weten hoe de situatie in 
Venlo, voor onze eigen inwoners, is.

Dit alles is voor PvdA reden om de volgende vragen te stellen:

1. Herkent het college het geschetste zorgelijke beeld in het artikel in de Groene over de 
Plangroep?

2. Welke gevolgen en eventuele consequenties heeft dit op de samenwerking tussen de 
gemeente Venlo en de Plangroep? En welke gevolgen heeft dit voor onze inwoners die, via 
de gemeente, schuldhulpverlening van Plangroep krijgen?

3. Is het college net als veel andere gemeenten (waaronder de gemeente Gennep) voornemens 
om de samenwerking met Plangroep te beëindigen?  Zo ja, hoe zal de schuldhulpverlening 
voor onze inwoners worden georganiseerd? Zo nee, welke aanvullende afspraken en 
voorwaarden zal gemeente Venlo met Plangroep maken om te voorkomen dat onze 
inwoners gedupeerd worden?

4. Tot slot, voorzitter, de vraag welke gevolgen een eventueel beëindigen van de samenwerking 
met Plangroep heeft voor het Jeugd Perspectief Fonds, waarbij Plangroep recent juist door 
de gemeente is aangewezen als partner in de uitvoering?
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